
Presidium
(22495\..…)

Kort verslag
Datum : donderdag 28 september 2017
Tijd : 19.30 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. H.H. de Vries (burgemeester), dhr. J.G. van Maanen (SGP), mw. P. van
Kuilenburg (GBN), dhr. drs. E.J. van Tellingen (VN), dhr. drs. S.L.T.A.J. Nouwens
(VVD), dhr. A.C. Hakkert (CDA), dhr. R. van de Wardt (PvdA) en dhr. K.G.
Steenbergen (raadsgriffier).

Afwezig : mw. H.B. Challik (PvdA).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een 
bericht van verhindering binnengekomen van mevrouw Challik (PvdA).

2. Vaststelling gewijzigde agenda

De gewijzigde agenda is ongewijzigd vastgesteld.

3. Verslag van de vergadering van 31 augustus 2017, inclusief actielijst

Burgemeester De Vries meldt dat hij contact heeft gehad met zijn collega’s binnen 
de regio over de adviesfunctie RR m.b.t. de financiële stukken van de verbonden 
partijen, maar zegt dat zij niet allemaal even enthousiast zijn over dit idee. Daarbij is 
hij er nog niet in geslaagd om het bespreekbaar te maken binnen de stuurgroep GNL.
De heer Van Maanen komt nog eens terug op de slechte bezorging van het 
Nieuwsblad Geldermalsen in met name zijn straat. Meerdere buren hebben ook last 
van een slechte tot geen bezorging van het nieuwsblad.
Burgemeester De Vries geeft aan hierover een informatienota naar de raad te hebben 
gezonden, waarin de uitkomst van de bespreking met het Nieuwsblad is 
meegenomen. De afspraak is dat alle geluiden over slechte bezorging met het 
nieuwsblad worden gedeeld, zodat de bezorging geoptimaliseerd kan worden. Hij is 
dan ook blij met deze reactie en speelt die door.

Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd!

4. Ingekomen stukken en mededelingen

Ingekomen stukken
• Memo MIRT-verkenning Varik-Heesselt: verzoek om de Beeldvormende 

vergadering over de uitwerking van de voorkeursalternatieven eerder te 
houden dan op 9 november 2017
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Afspraak

Afspraak

➢ De leden van het Presidium stemmen in met het voorstel om deze 
beeldvorming te koppelen aan de Besluitvormende raad van 26 oktober, 
waarbij de opdracht om voorafgaand over de te delen informatie te 
kunnen beschikken alsmede over de te houden korte presentatie 
(maximaal 15 minuten) van die avond.

• Bijeenkomsten Ruimtelijke Strategische Visie: afspraak in Regionale 
Agendacommissie om 1 of 2 raadsleden per thema aan te melden als 
toehoorder.
➢ De leden van het Presidium spreken in meerderheid hun ongenoegen uit 

over het feit dat raadsleden erbij aanwezig mogen zijn. Bijna alle fracties  
zullen geen gebruik maken van dit aanbod. 

➢ Uitzondering is de heer Van Maanen die mogelijk op 5 oktober 
aanwezig is als zijn agenda dat toelaat.

Mededelingen
• De raadsgriffier brengt de aanmelding van raadsleden voor de 

raadwerkgroepen West Betuwe op uiterlijk 2 oktober 2017 nogmaals onder 
de aandacht.

5. Conceptplanning raadcyclus 2017-08, versie 21 september 2017

De leden van het Presidium verwachten voorafgaand aan de Beeldvormende 
vergadering nog een geactualiseerd overzicht te ontvangen over de stand van zaken 
m.b.t. de burgerinitiatieven.

De heer Van Maanen zegt het soms onduidelijk te vinden “wat” het college van de 
raad verwacht bij de ter advisering voorgelegde Informatienota’s. Daarbij duidend 
op de ingebrachte moties afgelopen donderdag.
De leden van het Presidium zijn hierover met elkaar in discussie gegaan.

Concept-planning:
➢ alle raadsvoorstellen zijn bij de griffie aangeleverd
➢ de concept-agenda’s zijn akkoord bevonden
➢ voor de Beeldvormende vergadering van 9 november staan geen 

onderwerpen meer op de planning en komt daarmee te vervallen!

Actie Het Presidium kan zich vinden in de concept-agenda’s en geeft raadsgriffier 
opdracht om deze verder uit te werken!

6. Evaluatie & vooruitblik: raadcyclus 2017-07

De heer Hakkert vraagt of de raad zich in het vervolg kan beperken tot het 
bespreekbaar maken van de inhoud en op te houden met het gezeur over procedures.
Vooral in de Besluitvormende raad heeft hij zich daaraan geërgerd, te lang over de 
geschiedenis van de Moties gepraat en te weinig over de inhoud en de uiteindelijke 
strekking van de Moties.
De heer Van Maanen is het niet helemaal met de heer Hakkert eens. Hij zegt dat er 
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in zijn optiek wel degelijk inhoudelijke discussie is gevoerd.
Ook de heer Nouwens denkt dat er wel degelijk inhoudelijk over is gesproken, 
vooral met betrekking tot de formulering van de besluitvorming.
De heer Van Tellingen vond het een aardige vergadering. Prima dat dat er nog 
ruimte is voor de inbreng van politieke standpunten.
De heer Van de Wardt geeft aan dat het los staat van de discussie dat er toch een 
democratisch besluit is genomen.
Mevrouw Van Kuilenburg is het ook niet met de heer Hakkert eens. Zij is van 
mening dat ze uitleg diende te geven over het feit dat er twee Moties zijn ingediend 
en waarom dit (helaas) niet een heeft kunnen zijn.

De raadsgriffier vraagt wat het doel is van “burgerparticipatie” als we genodigde 
inwoners wel de gelegenheid geven om aan tafel te komen, maar niet in de 
gelegenheid stellen om informatie te brengen c.q. ook vragen te stellen aan externen.
De heer Hakkert zegt dat er die avond teveel tijd is besteed aan de Presentatie en te 
weinig tijd over was voor het stellen van aanvullende/verhelderende vragen. Zo ook 
is verzuimd daar de inwoner in eerste termijn bij te betrekken. Wel is gestart met de 
inwoner aan tafel in tweede termijn voorafgaand aan de tijd die nog restte voor de 
publieke tribune.
De leden van het Presidium vinden dat een presentatie (maximaal 15 minuten) 
ondergeschikt dient te zijn in een Beeldvormende vergadering. De inbreng van 
inwoners (samenleving) is meer relevant.

7. Wat verder ter tafel komt

7.1 Vergaderplanning 2018 Neerijnen

Afspraak

In versie 2018_2 (fysiek ter tafel verstrekt en vanaf 9 oktober na besluitvorming 
binnen WBB openbaar) zijn ook de vergaderingen van het West Betuwe Beraad en 
zijn onderliggende raadwerkgroepen opgenomen. Zo het zich laat aanzien gaan we 
een enorm druk anderhalf jaar tegemoet vanaf nu. De vraag ligt daarom voor, of we 
de eigen vergaderplanning op deze wijze in stand moeten houden, of dat het 
bespreekbaar is om mogelijk (per cyclus te bezien) de oordeelsvorming en 
besluitvorming weer te koppelen op dezelfde avond.
Na discussie spreken de leden van het Presidium af, dat de vergaderplanning 2018 
zoals die door de raad is vastgesteld (voorlopig) gehandhaafd blijft.

8. Rondvraag

Mevrouw Van Kuilenburg merkt op dat de wethouder wel degelijk heeft toegezegd 
bij de vaststelling van het wegenonderhoudsplan 2017 dat hij bij de raad 
terugkoppelt als het tot uitvoering van projecten komt.
De heer Van Maanen vult aan dat ook hij van mening is dat er een toezegging door 
de wethouder is gedaan. Zodra tot uitvoering van het onderhoud wordt overgegaan 
informeert hij de raad. Daarin zou de raad dan nog wat kunnen vinden van het 
wel/niet aanbrengen van rode fietsbanen bijvoorbeeld, of meedenken in de 
uitvoering van grotere projecten. Daarmee is de indruk gewekt dat de raad daar nog 
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Toezegging

iets van zou kunnen vinden.
De heer Van Tellingen zegt er geen moeite mee te hebben dat dit nog wordt terug 
gekoppeld aan de raad. Daar moeten we dan even een concrete vorm voor vinden.
Burgemeester De Vries zegt toe dat hij dit verzoek bij wethouder Kool zal 
neerleggen voor het restant van de planning voor 2017.
De heer Van Maanen vult aan graag gebruik te maken van zijn kaderstellende rol 
als raadslid.
De heer Van Tellingen antwoordt daarop door te stellen dat de raad daartoe in de 
gelegenheid moet worden gesteld door het college. De raad stelt de kaders 
waarbinnen de college de uitvoering ter hand kan nemen. 

9. Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 
20.40 uur.

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 2 november 2017

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen H.H. de Vries

4



Presidium

ACTIELIJST
Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan op

16-13 Vluchtelingenopvang/-beleid

Reacties meenemen naar college. Zodra 
een PvA is opgesteld raad consulteren.

Burgemeester 29-03-2016

2017
17-11 Onderhoud wegen (Zandweg W’burg)

Verontrustende berichten agrariërs over 
inbouwen drempels. Wethouder zal 
informeren.

Burgemeester 31-08-2017 28-09-2017

17-12 Laatste nieuwjaarsreceptie Neerijnen

Onderzoeken of laatste receptie van de 
gemeente Neerijnen gehouden kan worden 
in het gemeentehuis.

Burgemeester 31-08-2017

17-13 Informatieverstrekking restant 
wegenonderhoud 2017

Wethouder Kool wordt verzocht om 
informatie te verstrekken over het restant 
van het geplande wegenonderhoud voor 
2017

Burgemeester 28-09-2017
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